
Nu tror jag inte att det blir 
fler bilder på Vitsippor i år! 



Den här dagen handlar Bara 
om Ljungabolet hela dagen. 

Först Årsmöten med våra 
Områdesföreningar och  
sedan Bryggiläggningar. 



När vi tog upp bryggan på 
Rosa i höstas så provade vi 

att jobba med båt. 
Idag följde vi den iden fullt 
ut. 



Ser lite Vanskligt ut…. 
Men det funkade Fantastiskt 

Bra! 



Ernst fick vara lite i vattnet. 
Men med Torrdräkt är det 

inte något problem. 
Sa jag…. Som stod på land! 



Han sa att den flöt... 



Här kommer den sista biten. 



Snart är Rosas Brygga redo! 



Å Ernst fick komma upp ur 
Vattnet! 





Visst ser det    
inbjudande ut! 

Men tyvärr blir 
det inte något 
dopp just idag! 



Ernst fortsatte med 
Bryggjobb. 

 
Cooper visar att 
han Kan! 



Jag tog tag i gräsklippning 
på Rosa medans Ernst var 

på Bryggan. 



Ernst hade Mer Energi kvar! 



Middagsdiskussion 
med Lennart i kväll. 

Galet eller inte att 
klippa ner just 
nu…?? 




